
 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse 2024 
Hörselskadades Förening Nacka Värmdö 

Org nr 814000-4725 

 

 

Styrelsen avger härmed följande årsberätelse för verksamhetsåret 2024. 

Styrelsen har beståt av 

• Monika Larsson, ordförande 
• Agneta Österman Lindquist, ledamot 
• Staffan Lindquist kassör 
• Ulla Jensen suppleant 

 

Medlemsantalet har glädjande nog ökat med från 111 �ll 117 under året. Fortsat svårt at få 
personer �ll styrelse -och valberedningsuppdrag. 

 

Stadgeenligt 

• Årsmöte hölls 24 mars i Tillgänglighetsforum i centrala Nacka.  
• Föreningsmöte hölls Tillgänglighetsforum 27 november med diskussion kring styrelsens 

förslag på verksamhetsplan och budget för kommande år. E�er avslutat möte bjöd föreningen 
på et subven�onerat julbord för alla deltagare. Vi fick också en uppskatad miniföreställning 
av teatergruppen Hipp Happ 

• Styrelsen har ha� styrelsemöten både digitalt och på plats samt även arbetsmöten (ej 
protokollförda).  

 

Verksamhet 

• Under våren hölls några Öppet Hus i Boo Folkets hus som �digare, men tyvärr med väldigt få 
deltagare. 

• Våravslutningen blev en uppskatad tur �ll Fjäderholmarna med guidad tur och mobil 
hörslinga samt gemensam mål�d. 



• Föreningen har genomfört två omgångar av HRFs samtalsträffar/studiecirkel ”Bli vän med din 
hörapparat” vilket varit mycket uppskatat och get flera nya medlemmar. 

• Vid några �llfällen har vi varit ute och genomfört hörselföreläsningar på bl a PRO Ektorp. 

 

Representa�on 

• Föreningen har varit representerad i Värmdö Funk�onshinderråd samt Nacka 
Tillgänglighetsråd. 

• Vi har deltagit i HRF-distriktets monter på Seniormässan i Älvsjö i oktober.  

 

Övrigt 

Genom intensivt påverkansarbete och många möten med berörda lyckades vi få igenom vårt krav på 
hörslinga i Tillgänglighetsforum och Nacka kommuns ordförande Mats Gerdau förrätade nyinvigning 
den 1 september där han för omväxlingens skull fick ”knyta ihop band” för at symbolisera at 
hörselskadade och hörande kom närmre varandra. Genom vårt påverkansarbete installerades även 
slingor i två av möteslokalen Smedjans rum. Alla dessa slingsystem var beställda av kommunen men 
fas�ghetsbolaget hade inte fullgjort sit uppdrag utan fick räta �ll allt i e�erskot e�er at vi ly� upp 
ärendet på poli�kernas bord. 

 

Föreningen har under året fåt uppskatat stöd från föreningssamordnare Eva Svanström från 
Distriktskansliet. 

 

 

Hörselskadades förening i Nacka Värmdö 
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